
Club Nordico Javea


Protokoll först vid styrelsemöte den 28 sept 2023 hos Sune Persson


Närvarande : Sune Persson, Christer Book, Ewa Waldenstedt och 
Ragnhild  Cederlund på nätet


1) Föregående protokoll


2) Medlemslistan och No-reply listan är uppdaterade av Ragnhild. 
Behov finns att minska medlemsinformationen på listorna.Behövs 
både tel.nr och hemadresser osv.Beslut tas på nästa styrelsemöte i 
oktober.


3) Sista dag för betalning av årlig medlemsavgift.Beslut togs att det 
ska vara den 31 dec.för efterkommande år. Information ska skickas 
ut snarast till medlemmarna.Detta innebär att föreningen har bättre 
möjlighet följa upp att alla har erlagt avgiften före årsmötet i 
mars.Styrelsen skriver en tydlig information både på hemsidan och 
gör ett utskick.


4) Föreläsning av Eva Larimar är framflyttad till våren 2024


5) Sune har varit i kontakt med UNED angående föreläsnings paket på 
fyra gånger i november. Intresseanmälan ska skickas ut snarast.


6) Matlagningskurs 16-17 nov.Mer information kommer att skickas ut.


7) Viktigt att få till en valberedningsgrupp. Stort behov att att få flera 
engagerade i föreningens olika aktiviteter, Till nästa styrelsemöte 
ska Karin Fransson, Laila Johansson och Lisa Svoboda bjudas in.


8) Beslut togs att nästa styrelsemöte blir den 19 oktober i Denia. 
Christer bokar plats och återkommer med info.


9) Höstpicnic/fest den 10 okt. Sven Magnberg gör frågor  till 
poängpromenaden, Ragnhild tar med sig petancaklot, Ewa köper 
Cava och tilltugg och priserna.


10) 30 års jubileum! frågan flyttas fram!!!




11) Höstens vandringar blir den 25/10,22/11 och 4/12 Christer lägger ut 
informationen på hemsidan


       Tidigare vandringar i år har upplevts svåra. Åsikterna skall 

       framföras till arrangörerna.


12)  Resor i höst och under våren 2024. Sune har varit i kontakt med 

      en resebyrå i Calpe. Förslag om resa till Gandia i höst och Sevilla 

      och Cordoba till våren. Christer undersöker om vinresa till 

      våren.Information kring resorna ska skickas ut så att medlemmarna 

       har tid att fundera och visa intresse.


13)   Föreningen ska har en neutral adress i Javea inte Sunes 

       hemadress. Finns möjligt i ett Brevlådeöretag ”Mailboxer etc.”

       Adressändring kommer förhoppningsvis ske under   

       oktobermånad.


14)  Medlemmars frånfälle. Text tas fram som kan skickas     

       ut för att informera föreningens medlemmar om medlems bortgång. 

       Sune plockar fram ett textförslag som skickas till styrelsen.


15)  Ragnhild lyfte frågan kring arbetsbeskrivning för styrelsen.

       Frågan tas upp vid nästa styrelsemöte. Tills dess tänker styrelsens

      medlemmar igenom hur en sådan arbetsbeskrivning skulle se ut för

       deras område, gäller även sektorsansvariga.

       


Vid pennan

Ewa Waldenstedt


      



